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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

Készült Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestületének  
2016. január 14 . napján 15 órakor megtartott rendkívüli testületi üléséről. 

 
Az ülés helye:  Községi Önkormányzat házasságkötő terme (Pitvaros, Kossuth L. u. 
30.) 
 
Jelen vannak:   Radó Tibor polgármester 
       Anderkó Attila alpolgármester 
       Léka János képviselő 
       Makó Sándor képviselő 
       Szabó Attila képviselő 
 Tószegi Gyula képviselő 
 
Tanácskozási joggal meghívott:  Dr. Sarkadi Péter jegyző  
 
Radó Tibor polgármester – Szeretettel köszöntök mindenkit az ez évi első testületi 
ülésünkön.  Megállapítom a határozatképességet 6 fővel. Tóth Tibor képviselő igazoltan 
van távol az ülésről. Két jegyzőkönyv hitelesítőt szeretnék felkérni. Anderkó Attila 
alpolgármestert és Makó Sándor képviselőt javaslom hitelesítőknek. Aki elfogadja, 
kérem, szavazzon. Egyhangú. 
 
A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: Jegyz őkönyv hitelesít ők kijelölése 
 
1/2016. (I.14.) 

H A T Á R O Z A T 
 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete jegyzőkönyv hitelesítőnek 
Anderkó Attila alpolgármestert és Makó Sándor képviselőt jelölte ki. 

 
Radó Tibor polgármester – A napirendi ponttal kapcsolatban kérdés, észrevétel van-e 
részetekről?  
 
Léka János képviselő – Szeretnék bejelentést tenni a DAREH-nál történt egyeztetésről, 
a közmunkaprogrammal kapcsolatban és az önkormányzat környékének állapotáról.  
 
Radó Tibor polgármester – Rendben, majd elmondod János az egyebeken belül. 
Részemről további kiegészítések lennének az egyebeken belül, mégpedig a következők 
szerint: Együttműködési szerződés megkötésének lehetősége a TOP-os pályázatokkal 
kapcsolatban, a Nagy Gáborné tanító néni házának megvásárlása, melynek ügyében 
eddig csak felhatalmazásom volt az adásvétellel kapcsolatos tárgyalások folytatására, a 
telephelyhez hozzájárulás a HOVEFA cégnek, Nagy Gáborné díszpolgárunk 
eltemettetésének ügye, a 60 l-es edényzet megvásárlásának ügye, játszótérre hinta 
beszerzése, az önkormányzat környékének felújítására tervezési szerződés 
megkötésére felhatalmazást kérnék. Aki elfogadja a napirendi pontokat az elhangzott 
kiegészítésekkel, kérem, szavazzon. Köszönöm, egyhangú. 
 
A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Tárgy: Napirend elfogadása 
 
2/2016. (I.14.) 

H A T Á R O Z A T 
 

Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete az ülés napirendjét az 
alábbiak szerint fogadta el:  
 

1. I. világháborús emlékmű felújítására vonatkozó pályázat összegének módosítása  
 
2. Egyebek: 

- 100 millió Ft-os önkormányzati támogatás felhasználása 
- Javaslat Együttműködési Megállapodás megkötésére 
- A Kossuth Lajos utca 48. sz. alatti ingatlan megvásárlása 
- Polgármester felhatalmazása a HOVEFA Bt. telephelyének ügyében 
- Nagy Gáborné díszpolgár eltemettetésének ügye 
- 60 literes gyűjtő edényzet beszerzésének ügye 
- Játszótér ügye 
- Önkormányzati épület környékének fejlesztése 

 
1. Napirendi pont: I. világháborús emlékm ű felújítására vonatkozó pályázat 
összegének módosítása  
 
Radó Tibor polgármester – A Közép- és Kelet-európai Történelem és Társadalom 
Kutatásáért Közalapítvány által KKETTKK-CP-02 azonosítóval ellátott, az I. 
világháborús emlékművek felújítására és helyreállítását elősegítő pályázati kiírás 
támogatásának elnyerésére. Az önkormányzat a támogatási igény összegét 1  837 646 
Ft-ban határozta meg. A benyújtott pályázati anyag elbírálását követően a pályázat 
kiírója csökkentett értékben 844.500 Ft támogatásban részesítette önkormányzatunkat. 
Az összeget a támogatási szerződés aláírása után biztosítják, melyből az emlékmű az 
emlékmű lépcsőinek újra betonozását, és vágott-kővel történő burkolását, valamint a 
szobor, a szobron található feliratok, és a címer, valamint a hősi halottak nevét 
tartalmazó feliratok eredeti színre történő újrafestési munkáit kellene megvalósítani, de 
majd ebben megpróbálok még a mezőhegyesi kivitelezővel egyeztetni, illetve másik két 
árajánlatot beszerezni. Ambrózfalva is nyert 500.000 Ft-ot ezen a pályázaton. Rövid a 
határidő, március 31-ig meg kell valósítani a projektet, és az időjárás nem nekünk 
kedvez. Saját embereinkkel én nem tervezem a festést, de plusz költséget ne 
tervezzünk mellé. Ebbe a keretösszegbe bele kell férnünk. A meglévő legyártott 
térkőből lehet még a szobor köré raknunk. Felolvasom a határozati javaslatot.  
 
Tószegi Gyula képviselő – Mintegy 200 m2-nyi járda kellene még oda a vasbolttól, a volt 
piactér helyén. 
 
Radó Tibor polgármester – Volt korábban egy Sós Béla-féle tervünk a Petőfi tér 
felújítására, az jó, csak a járda nyomvonalán kell változtatni. Más íven kellene kiépíteni 
a járdát, hogy az ünnepségek alkalmával azon álljanak. Most a szobor eredeti 
állapotának visszaállítása a cél, és ebben kell döntenünk.  
 
Léka János képviselő – Ha tudtuk volna, hogy dr. Schmidt Mária főigazgató a 
Közalapítvány képviselője, úgy lobbizhattunk volna a magasabb összegű támogatás 
érdekében. 
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Radó Tibor polgármester – Én azt mondom, ennek is örüljünk, hogy ennyit kaptunk. 
Kérlek benneteket, hozzuk meg döntésünket az elhangzott határozati javaslat alapján, 
és kérek felhatalmazást a támogatási szerződés aláírására. Aki egyetért, kérem, 
szavazzon. Egyhangú. 
 
A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: KKETTKK-CP-02 azonosítóval ellátott, I. vilá gháborús emlékm ű felújítási 
pályázat, csökkentett támogatástartalmának elfogadá sa, és a csökkentett 
kivitelezési tartalom jóváhagyása. 

3/2016. (I.14.) 
H A T Á R O Z A T 

 
Pitvaros Község Önkormányzata 2015. október 29.-én pályázatot nyújtott 
be a Közép- és Kelet-európai Történelem és Társadalom Kutatásáért 
Közalapítvány által KKETTKK-CP-02 azonosítóval ellátott, az I. 
világháborús emlékművek felújítására és helyreállítását elősegítő pályázati 
kiírás támogatásának elnyerésére. A benyújtott pályázati anyag elbírálását 
követően a pályázat kiírója csökkentett értékben, összesen 844 500 Ft 
támogatásban részesítette Pitvaros Község Önkormányzatát. 

Az Önkormányzat a pályázati támogatásból az emlékmű lépcsőinek újra 
betonozását, és vágott-kővel történő burkolását, valamint a szobor, a 
szobron található feliratok, és a címer, valamint a hősi halottak nevét 
tartalmazó feliratok eredeti színre történő újrafestési munkáit valósítja 
meg. 

A program megvalósításának határideje 2016. március 31. 

A Képviselőtestület felhatalmazza a polgármestert a támogatási szerződés 
aláírására, valamint arra, hogy tegye meg a szükséges lépéseket a projekt 
határidőre történő megvalósítása érdekében.  
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal és bentiek szerint 
Értesül:  a pályázat kiírója, 
  Közös Hivatal Pénzügy 

2. Egyebek  
 

- 100 millió Ft-os önkormányzati támogatás felhasznál ása 
 
Radó Tibor polgármester - Az önkormányzat 100 millió Ft-os támogatásban részesült a 
Kormánytól a 2006/2015.(XII.29.) Korm. határozata alapján az egyes települési 
önkormányzatok feladatainak támogatása címén orvosi rendelő fejlesztése célra, 
melyből az egészségcentrumot kívánjuk létrehozni. Erről már korábban beszéltünk, és 
terveink között szerepel egy ideje. Ennek megvalósítására ez az összeg azonban 
kevés, de ki lehet egészíteni azt mintegy 60 millió Ft-tal a TOP-os pályázatból, és 
energetikai beruházásból is 33 millió Ft-ot is hozzá lehetne tenni. A 3 forrás együtt 193 
millió Ft-ot tesz ki. Ebből a 100 millió Ft-ot 2016-ban megkapjuk, a többit azonban csak 
jövőre. Tárgyaltam dr. Szőllősi Béla közbeszerzési tanácsadóval, aki azt javasolta, hogy 
egy közbeszerzési eljárás keretében olcsóbb volna a beruházást lebonyolítani, illetve 
majd műszaki ellenőrt is ki kell jelölni. Ami lényeges, hogy utcafrontra kell építeni az 
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épület falát, amelyhez kell kerékpártároló, parkolók, és gazdasági bejárat. Az 
egészségközpontban kerülne elhelyezésre az orvosi rendelő, a fogászat, a védőnők, a 
gyógyszertár a szélére, és a gyermekjóléti szolgálatot és még a rendőrséget is oda 
szeretnénk tenni.  Úgy kell a tervet elkészíteni, hogy az épület bővíthető, folytatható 
legyen a padlástérben, de a gépészetet is már úgy kell megtervezni és kialakítani, hogy 
az is folytatható legyen a felső szintre. A rendőrségnek fontos lenne még egy garázst is 
építeni az udvarba. Az elfér beépítettség szempontjából, hisz dupla portáról van szó.    
 
Léka János képviselő – Muszáj a gyógyszertárat is oda tenni az új 
egészségcentrumba? Jó helyen van az, ahol van. Macerás lenne a 
gyógyszertárosunknak, aki már nyugdíj előtt áll, az új engedélyeket beszerezni.  
 
Radó Tibor polgármester – A cél az, hogy a lakosságnak minden egy helyen legyen, 
mai körülmények között. Mire minden megvalósul és engedély lesz, az beletelik 2 évbe. 
Az a későbbiekben fog felvetődni problémaként, hogy a jelenleg erre a célra funkcionáló 
épületeket mire fogjuk használni. Még az is lehet, hogy szociális bérlakásokat alakítunk 
ki ott. A TOP-os pályázati elképzelésünkből sajnos kihúzták a 7.1 pont alatt megjelölt 
útfejlesztést, csak épületfejlesztésre adnak támogatást, útra nem.  
 
Makó Sándor képviselő – Legyen egy nagy centrum, legyen együtt minden szolgáltatás. 
Arról meg ráérünk dönteni, hogy mit kezdünk a régi épületekkel. Nem lakások 
kellenének oda, hanem valami vállalkozóknak kellene felajánlani a helyiségeket, és 
szolgáltatásokat idehozni.  
 
Tószegi Gyula képviselő – Én ellenzem az egészségügyi centrum megvalósítását, amit 
már korábbi beszélgetésünk alkalmával is mondtam és indokoltam. A megépítendő 
ingatlan körülbelül akkora területen lesz, mint a művelődési ház.  
 
Radó Tibor polgármester – Azt fogom javasolni a képviselőtestületnek, hogy majd dr. 
Szőllősi Bélát bízzuk meg a közbeszerzési eljárás lefolytatásával, éppen ezért felkérem 
arra, hogy a közbeszerzési eljárás szakaszainak figyelembevételével állítsunk fel egy 
ütemtervet az eljárás és beruházás lebonyolítására, és az ütemezésnek megfelelően 
fogom behozni a testületi ülésekre az éppen aktuális határozati javaslatokat. 
 

- Javaslat Együttm űködési Megállapodás megkötésére 
 

Radó Tibor polgármester - A Csongrád Megyei Önkormányzat Fejlesztési Kft.-jéhez 
került Weszely Tamás, aki jelezte, hogy lehetőség van együttműködési megállapodás 
megkötésére. Segítenének az Eu-s pályázatok beadásában, a 2014-2020-as TOP-os 
pályázatok egyedi előkészítésében, és az elnyert támogatások megvalósításának 
lebonyolításában. Ez egy keretszerződés, amelyet közreadok. Ha azt elfogadjuk és 
aláírjuk, az még semmilyen anyagi kötelezettséggel nem jár. Vállalnak projekt 
előkészítést, tervezést, hatástanulmány készítést, közbeszerzési eljárás lefolytatást, 
műszaki ellenőri tevékenységet, nyilvánosságot biztosítanak, illetve szükség esetén 
könyvvizsgálatot. Én a magam részéről javasolnám az együttműködési megállapodás 
megkötését a projektmenedzsmenti tevékenység ellátására. Ha majd megbízzuk őket 
valamivel, arról úgyis külön döntést hozunk. Ha nincs hozzászólás, kérdés, aki egyetért, 
kérem, szavazzon. Egyhangú. 
 
A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Tárgy: A Csongrád Megyei Önkormányzattal Együttm űködési Megállapodás 
megkötése projektmenedzsmenti feladatokra 

4/2016. (I.14.) 
H A T Á R O Z A T 

 
Pitvaros Községi Önkormányzati Képviselőtestülete a Csongrád Megyei 
Önkormányzattal (Szeged, Rákóczi tér 1., képviseli: Kakas Béla elnök) 
Együttműködési Megállapodást köt az Európai Uniós forrásokra benyújtott 
támogatási kérelmekre és a támogatás elnyerése esetén a projekt 
megvalósítására vonatkozóan, a jegyzőkönyv mellékletét képező 
tartalommal és feltételekkel.  

A Képviselőtestület felhatalmazza a polgármestert az Együttműködési 
Megállapodás aláírására. 

Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal és folyamatos 
Értesül: Csongrád Megyei Önkormányzat  
 

(Az Együttműködési Megállapodás a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 

- A Kossuth Lajos utca 48. sz. alatti ingatlan megvás árlása 
 
Radó Tibor polgármester - A múlt évben már felhatalmazást kaptam tőletek, hogy 
tárgyaljak a Nagy tanító néni házának megvásárlására ügyében. Beszéltem a tanító 
néni két fiával, akik a fél ház tulajdonosai voltak, s most az ingatlan másik felének is az 
örökösei, akikkel 2 millió Ft-os eladási árban egyeztem meg előzetesen. Ha 
egyetértetek, javaslom a Pitvaros 255 hrsz-ú kivett művelési ágú 4377 m2-es nagyságú 
ingatlant megvásárolni 2 millió Ft-ért Nagy Gábor és Nagy András tulajdonosoktól. Ha 
nincs más javaslat, kérlek benneteket, hozzuk meg döntésünket az ingatlan vételének 
tárgyában az elhangzottak alapján. Aki egyetért, kérem, szavazzon. Egyhangú. 
 
A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: A Kossuth Lajos utca 48. sz. alatti ingatlan  megvásárlása 

5/2016. (I.14.) 
H A T Á R O Z A T 

 
Pitvaros Község Önkormányzati Képviselőtestülete Nagy Gábor (1081 
Budapest, Rákóczi utca 73. IV. e. 9.) és Nagy András (7634 Pécs, 
Abaligeti út 6.) szám alatti lakosok, mint tulajdonosoktól a Pitvaros, 
Kossuth Lajos utca 48. szám alatt lévő, 255 hrsz-ú, 4377 m2 kivett 
művelési ágú ingatlant összesen 2.000.000 Ft összegért megvásárolja.  
 
Képviselőtestület felhatalmazza a polgármestert az adásvételi szerződés 
ügyvéd általi elkészíttetésére és a szerződés aláírására.  
  
A vételár összegét az önkormányzat ez évi költségvetésébe betervezi a 
2006/2015.(XII.29.) számú Kormány határozat alapján az egyes települési 
önkormányzatok feladatainak támogatása címén kapott támogatás 
terhére.  
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Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal és bentiek szerint 
Értesül: eladók 
   Közös Hivatal pénzügy 
  

- Polgármester felhatalmazása a HOVEFA Bt. telephelyé nek ügyében  
 

Radó Tibor polgármester – A makói HOVEFA Bt. nyílászárót forgalmazó céggel évek 
óta jó kapcsolatunk van. Megkerestek azzal, hogy telephelyet szeretnének létesíteni 
Pitvaroson, melyhez helyiséget keresnek. Amennyiben tudunk helyet biztosítani, illetve 
kijelölni számukra, úgy a továbbiakban ide adóznának. Én a piac melletti helyiségre 
gondoltam erre a célra. Vagy felvetődött még a rendőrség mellett a polgárőröknek 
kijelölt hely, amit azok nem használnak. Ha meg lesz a helyiség, a céggel bérleti 
szerződést kötünk az ingatlan használatára vonatkozóan. 
 
Léka János képviselő – Ne döntsünk ebben, találjuk meg a megfelelő helyet, és majd 
utána.  
 
Makó Sándor képviselő – Hatalmazzuk fel a polgármestert, hogy keressen megfelelő 
ingatlant, amely a cégnek is megfelel.  
 
Radó Tibor polgármester – Akkor kérek felhatalmazást az ügyben eljárni az 
elhangzottak alapján. Aki egyetért, kérem, szavazzon. Egyhangú. 
 
A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: Polgármester felhatalmazása a HOVEFA Bt. tel ephelyének ügyében 

 6/2016. (I.14.) 
H A T Á R O Z A T 

 
Pitvaros Községi Önkormányzati Képviselőtestülete felhatalmazza a 
polgármestert, hogy a makói székhelyű nyílászáró forgalmazásával 
foglalkozó HOVEFA Bt. (székhelye: 6900 Makó Csanád vezér tér 16., 
képviseli: Horváthné Venczel Brigitta ügyvezető) részére Pitvaros 
községben telephelynek ingatlant jelöljön meg, és arra vonatkozóan bérleti 
szerződés tervezetet készítsen elő.  

Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal  

 
- Nagy Gáborné díszpolgár eltemettetésének ügye 

 
Radó Tibor polgármester - A 12/1998.(VIII.12.) számú önkormányzati rendeletünk szól 
a díszpolgári cím adományozásáról, illetve a díszpolgárt megillető jogokról, valamint az 
önkormányzat kötelezettségeiről. A 2. §  /2/ bekezdésének d.) pontja kimondja, hogy 
„elhalálozása esetén – családja beleegyezésével – az önkormányzat saját halottjának 
tekinti és ingyenes díszsírhelyet biztosít számára.” Én beszéltem a Nagy tanító néni 
fiaival, akik mondták, hogy a temetés költségét ők kívánják fedezni, és meg van a saját 
sírhely. Javaslom, hogy ezt tartsuk tiszteletben, és ez esetben mentesítsük őket a 
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sírhelymegváltási díj alól, valamint a ravatalozó használati díjának megfizetésétől. Ha 
nincs más vélemény, és egyetértetek, szavazzunk.  Egyhangú. Köszönöm 
 
A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: Nagy Gáborné díszpolgár eltemettetése 

7/2016. (I.14.) 
H A T Á R O Z A T 

 
Pitvaros Községi Önkormányzati Képviselőtestülete Nagy Gáborné sz. 
Mészáros Rozália díszpolgár temetése alkalmával - figyelemmel a 
díszpolgári cím adományozásáról szóló 12/1998.(VIII.12.) számú 
önkormányzati rendelet 1. § /2/ bekezdés d.) pontjában foglaltakra - a 
sírhelymegváltási díj és a ravatalozó használati díj megfizetésétől eltekint.  

Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal  

 
- 60 literes gy űjtő edényzet beszerzésének ügye  
 

Radó Tibor polgármester - Mint arról értesülhettetek ti is, ez év januárjától 60 literes 
edényzetet kérhetnek a 70 év feletti, illetve egyedülálló emberek a szilárd hulladék 
elszállításához. A Csongrád Megyei Településszolgáltató Kft., mint szolgáltatónk 
megkeresett azzal, hogy lehetőség van a kukák megvásárlására. Egy ilyen kuka 
körülbelüli ára 7.000 Ft. A településünkön 150 fő az, aki ebbe a korosztályba esik, és 
körülbelül 70 lakóingatlanról beszélhetünk az esetükben.  A szociális normatíva terhére 
gondoltam, hogy beszerezhetnénk az idősek számára a kukákat.  
 
Makó Sándor képviselő – Lehet, jobb lenne inkább a gyerekeket támogatni.  
 
Radó Tibor polgármester – A gyerekek többféle támogatásban részesülhetnek, mint az 
idősek. Az idősek igen hálásak voltak az év végén adott támogatásért egytől-egyig, míg 
volt olyan gyerekes szülő, aki hőbörgött. Továbbá megnéztem azt, hogy az idősek közül 
mindenki befizeti a kommunális adóját, míg a vállalkozók a súlyadót sem nagyon fizetik. 
Kérnék felhatalmazást az ügyben, hogy utána járjak, számolgassak, hogyan tudunk 
megfelelni a kuka vételi kötelezettségnek, és azt, hogy mi lenne a célszerűbb 
megoldás. Aki egyetért, kérem, szavazzon. Egyhangú. 
 
A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: Polgármester felkérése a 60 literes edényzet  beszerzése ügyében 

8/2016. (I.14.) 
H A T Á R O Z A T 

 
Pitvaros Községi Önkormányzati Képviselőtestülete felkéri a 
polgármestert, hogy a pitvarosi idős – 70 év feletti, illetve egyedülálló - 
lakosok számára a 60 literes gyűjtő edényzet ingyenes biztosítása 
érdekében számításokat végezzen, s az ennek eredményeként kialakult 
beszerzési összeget javaslatként terjessze a képviselőtestület elé. 

Felelős: polgármester 
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Határidő: azonnal 
 

- Játszótér ügye  
 

Radó Tibor polgármester - A játszótér felújításra szorul, illetve jelezték, hogy több hinta 
elem kellene, mely alatt sóderágy van, amelyhez 50 m3 sóder kell. Pótolni kell a hintát 
és a gumiszegélyt is, ami kb. 900 e Ft-ba kerülne. A hintákat is néztem, a 2+2-es 
hintahelyes kb. 300 e Ft-ba kerül, ami alá sóder vagy gumi kell. Tehát csak az 
alapanyagra 600 e Ft kellene.  Gondolkodjunk ezen, és majd az év során lépjünk az 
ügyben.  Addig szerzek be árajánlatokat. Egyáltalán gondolkodjunk ezen, mert ha azt 
mondjátok, hogy a gondolatát is elvetitek, akkor nem foglalkozok vele. 
 
Szabó Attila képviselő – Egyetértek, nézz utána.  
 

- Önkormányzati épület környékének fejlesztése 
 
Radó Tibor polgármester – Szükséges az önkormányzati épületünk környékének 
rendbehozatala. A virágágyás alatt a vízvezeték kicserélésre került. 200 m2-re térkő 
rendelkezésünkre áll. Ha terveztetünk, szükséges vízjogi engedély, a zebrát ki kell 
alakítani előírás szerint, feljárót kell kiépíteni a buszmegállónál, parkoló helyeket kell 
kialakítani. Normatívát kapunk az utakra, járdákra, de aszfaltozásra nem, csak 
kátyúzásra és járda felújításra van lehetőség. Négyszámjegyű út halad el az épület 
mellett, így az útról a le és felhajtót 6 méter szélesen kell kialakítani. Írásos ajánlataink 
vannak az önkormányzati épület környékének megtervezésére.  Kérlek benneteket, 
adjatok felhatalmazást a tervezési szerződés megkötésére Szuda Györggyel. Aki 
egyetért, kérem, szavazzon. Egyhangú. 
 
A képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
Tárgy: Az önkormányzati épület környékének megterve ztetésére   

9/2016. (I.14.) 
H A T Á R O Z A T 

 
Pitvaros Községi Önkormányzati Képviselőtestülete az önkormányzati 
épület környékének megterveztetésére a Mértékkő Kft.-vel (6915 
Csanádalberti, Jókai u. 13., képviseli Szuda György  ügyvezető) 
szerződést köt bruttó 860.000 Ft összegért.  

A képviselőtestület felhatalmazza a polgármestert a tervezésre vonatkozó 
megbízási szerződés aláírására. 

A tervezési díj összegét az önkormányzat ez évi költségvetésébe 
betervezi.  
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal  
      Közös Hivatal pénzügy 

 
Radó Tibor polgármester - Az egyebeken belül akkor még kinek van hozzászólni 
valója? 
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Tószegi Gyula képviselő  – A Deák Ferenc utca  állapota sokkal neuralgikusabb az Ady 
utcánál, és az Arany János utca is hasonló forgalmat bonyolít, mint a Deák Ferenc utca. 
Ezt kellene megcsináltatni.  
 
Szabó Attila képviselő – A nagy gépekkel nem férünk el a körforgalomnál, ki kell kerülni 
azokat mellékutcákban, amelyek állapota rossz.  
 
Radó Tibor polgármester – Szeretnék martaszfaltot beszerezni, és a munkaprogramon 
belül pedig erősebb teljesítményű lapvibrátort akarunk megvásárolni, vagy bérelni is 
lehet. Így mi is meg tudnánk csinálni az utak kátyúzását.  
 
Anderkó Attila alpolgármester – A Petőfi tér most már jól néz ki. Az idén a település 200 
éves lesz, rendezni kellene a hivatalt és környékét.  
 
Tószegi Gyula képviselő - Szeretném, ha a költségvetésbe beterveznénk a teleházhoz 
falunapra ezúttal 2,5 millió Ft-ot, mivel a település 200 éves jubileumát is ünnepelni kell.  
 

(Tószegi Gyula képviselő távozik az ülésről.) 
 
Léka János képviselő – A DAREH-től hétfőn jönnek ki a rekultivált területet megnézni, 
és felmérik a hiányosságokat, amit jegyzőkönyvbe fektetetnek. Tehát jegyzőkönyv és 
fotó fogja dokumentálni a helyzetet. 2 gödör van, ami meg lesz csinálva, amire ígéretet 
kaptunk. A közfoglalkoztatással kapcsolatban mondom, hogy el vannak hanyagolva a 
kertek, azok nincsenek beművelve, gazosak, nincsenek felszántva, és még a burgonya 
is van ahol benne maradt a földben. A templom körül is pocsolya van, és egy kő, ami 
balesetveszélyes, és senki nem teszi arrébb. Az önkormányzat udvarán a szociális 
tüzifát a sárba tették le. A traktor is a sárba közlekedik. Áldatlan állapotok vannak. 
Nincsenek erre felelősök?  
 
Radó Tibor polgármester – A közmunkaprogramban 5 vezető van foglalkoztatva, ebből 
egy adminisztrátor. Két fő az, aki a munkásokat közvetlenül irányítja. Valóban 
szervezettebb munkairányításra lenne szükség, melyhez megteszem a szükséges 
intézkedéseket. Ha nincs más részetekről, akkor lezárnám a rendkívüli testületi 
ülésünket, köszönöm szépen.  
 

Kmft. 
 
 
 

 Radó Tibor Dr. Sarkadi Péter 
 polgármester  jegyző 
 
 
 
 
 
 Anderkó Attila    Makó Sándor 
 jkv. hitelesítő   jkv. hitelesítő 


